
Minnesanteckning 2023 10 25.


Närvarande: Carl Johan Dalsman, Victoria Skogh, Erik Westergren.


Presenningen till bryggan är fortfarande inte på plats. Carl Johan kollar så att det blir gjort.


Diket nedanför soptunnorna på norra sidan vägen har ”misshandlats” lite, förmodligen av 
traktordäck. Det verkar inte vara något omedelbart behov av åtgärd, men vi får ha ögonen på det 
framöver.


Vi diskuterade vår försäkring hos REV och vad den egentligen täcker. Den täcker inte skador på 
vägen orsakade av skyfall, men kan i vissa fall ge ersättning för skador orsakade av skred och ras. 
Var går gränsen? Vi pratade om ifall vi i fortsättningen ska teckna försäkringen eller inte. Ska vi 
betala ett år till och ta upp frågan på kommande årsstämma? Ska vi avsluta försäkringen i 
samband med att den går ut i april nästa år? I så fall bör medlemmarna få information om 
situationen i förväg så att man kan komma med synpunkter. Vi beslutade att låta frågan vila till 
nästa styrelsemöte då vi beslutar hur vi ska gå vidare.


Nästa möte är onsdag 6/12 kl 19.00.


Antecknat av 

Erik Westergren



